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Zusammenfassung

        
Es wird eine Untersuchungsmethode zum Nachweis der schnappenden Hüfte in 30 - 40 Grad Beugung, Adduktion und wechselnder Innen- und Außenrotation des Hüftgelenkes vorgestellt.


        
Durch die maximale Vorspannung des Tractus iliotibialis ist es möglich, auch ein leichtes Hüftschnappen sicher nachweisen zu können.


        
Da es sich um eine passive Untersuchungsmethode handelt, läßt sie sich auch intraoperativ zur direkten Überprüfung des Operationsergebnisses benutzen.


      
        
Abstract

        
An examination method is described for the identification of the snapping hip 30 - 40 degrees of bending, adduction and alternating anterior and exterior rotation of the hip joint.


        
Through the maximal pre-tension of the tractus iliotibialis it is possible to definitely prove the existence even of minor snapping.


        
In view of the fact that the examination method is a passive one, it can also be employed intra-operatively for direct control of the result of the operation.
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